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PROTOKÓŁ  
z obrad LII Sesji Rady Gminy Sorkwity 

z dnia 29 czerwca 2023r. 
 

Nagranie z LII sesji dostępne jest pod dresem: https://gminasorkwity.sesja.pl  
 
Początek posiedzenia godz.900. 
Zakończenie obrad godz.1035 
Obecnych radnych 14 radnych 
Nieobecnych: J. gałka 
Podjęto uchwały od Nr LII/364/2023 do Nr LII/372/2023                                                         
 

Porządek posiedzenia. 
Dot. pkt. 1  Otwarcie sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta otworzyła LI sesję Rady Gminy Sorkwity.                                                   
Ustawowy skład Rady Gminy Sorkwity wynosi 15 radnych. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy                                           
15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
 
  
Dot. pkt.2   Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 
 
1. Otwarcie sesji i ogłoszenie porządku obrad. 
2. Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LI  sesji. 
4.  Rozpatrzenie raportu o stanie gminy za rok 2022 przedstawionego przez Wójta Gminy. 
5. Debata nad raportem o stanie Gminy za 2022r. 
6. Rozpatrzenie: 

a) sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2022r. 
b) sprawozdania finansowego za 2022r. 
c) Opinii komisji rewizyjnej oraz wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi    
Gminy Sorkwity za 2022r z tytułu wykonania budżetu. 

d) Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o przedłożonym przez Wójta Gminy Sorkwity  
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Sorkwity za 2022r. 

e) Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o przedłożonym przez Komisje Rewizyjna Rady 
Gminy Sorkwity wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Sorkwity z tytułu wykonania 
budżetu za 2022r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)   udzielenia Wójtowi Gminy Sorkwity wotum zaufania z tytułu raportu o stanie gminy za 2022r. 
b)  zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Sorkwity wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu      
     za 2022r. 
c)  udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sorkwity z tytułu wykonania budżetu Gminy za 2022r. 
d)   zmiany uchwały nr XLVI/327/2022 z dnia 21 grudnia 2022r w sprawie uchwalenia WPF Gminy    
     Sorkwity na lata 2023-2032. 
e) zmiany budżetu Gminy Sorkwity na 2023r., uchwalonego uchwałą nr XLVI/328/2022 z dnia 21 grudnia 
2022r.  
f)  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miejscowości Pustniki, obręb 
Pustniki , gm. Sorkwity 
 
g) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu ośrodka szkoleniowo- 
     wypoczynkowego w obrębie Borowski Las, gmina Sorkwity, pod nazwą „Plan Borowski Las”.  
h) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność   

             Gminy Sorkwity położonej w obrębie Sorkwity z przeznaczeniem na poprawienie warunków      
             zagospodarowania  nieruchomości przyległej. 

i)określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie  
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     Sorkwity. 
8. Interpelacje i wnioski radnych. 
9. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
10. Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami. 
11.  Sprawy różne. 
 Zamknięcie sesji.                                                                                                                       
 
Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy są jakieś wnioski o zmianę w porządku sesji. Z powodu ich braku przeszła 
do kolejnego punktu Porządek obrad nie został zmieniony.  
 
 
Dot. pkt. 3   Przyjęcie protokołu z LI sesji   
 
 Przewodnicząca Rady Mariola Plichta - prosiła o zgłaszanie uwag do protokołu.  Poinformowała, że protokół jest 
dostępny w Biurze Rady. Ponadto protokoły z sesji znajdują się  na stronie BIP Gminy Sorkwity.                                    
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem protokołu  z ostatniej sesji. 
 
Głosowanie jawne: 
          Głosowało  - 14 radnych; 
                „za” –  14 radnych. 
            „przeciw” – 0 radnych 

„wstrzymał się „- 0 radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 

 
Dot.pkt 4. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy za 2022r.  
 
Treść raportu dostępna jest pod adresem:  
https://bip.gminasorkwity.pl/10216/3408/Raport_o_stanie_gminy_za_2022_r/ 
 
Dot.pkt 5. Debata nad raportem. 
 
Mieszkańcy i nie zabrali głosu w debacie.  
 
Dot. Pkt.6 Rozpatrzenia:  
 
- sprawozdania z wykonania budżetu i sprawozdania finansowego – w załączeniu do protokołu  
- opinii komisji rewizyjnej oraz wniosku Komisji Rewizyjnej - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek i 
opinię - opinia była pozytywna.  
- opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o przedłożonym przez Wójta Gminy Sorkwity  sprawozdaniu z 
wykonania budżetu Gminy Sorkwity za 2022r. 
- opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o przedłożonym przez Komisje Rewizyjna Rady Gminy 
Sorkwity wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Sorkwity z tytułu wykonania budżetu za 2022r. 
Przewodnicząca Rady odczytała opinie RIO - opnie opinie były pozytywne.  
 
Dot. pkt 7  Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta pierwszą uchwałą nad która będziemy głosować jest : 
 

a) udzielenie Wójtowi Gminy Sorkwity wotum zaufania z tytułu raportu o stanie gminy za 2022r.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  poprosiła komisje o opinie w  sprawie uchwały: 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Poinformowała ,że na posiedzeniu komisji 
raport został dość szczegółowo omówiony przez Pana Wójta zapytała czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania lub czy coś 
trzeba jeszcze wyjaśnić. Poinformowała, że nie wpłynęły od mieszkańców żadne wnioski dotyczące debaty nad 
raportem. Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały . 
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Głosowanie jawne: 
     Głosowało    - 14 radnych; 
               „za” - 14 radnych. 
          „przeciw” – 0 radnych 
    „wstrzymał się” - 0  radnych 
    „nie oddanych” – 0 radnych  
 
Uchwała została podjęta.  
 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022r.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  poprosiła komisje o opinie w  sprawie uchwały: 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Poinformowała, że na posiedzeniu komisji Pani 
Skarbnik szczegółowo omówiła sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z wykonani budżetu za 2022r. 
Sprawozdanie dostępne jest na BIP Gminy Sorkwity oraz w Biurze Rady, radni otrzymali także na maila. 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
     Głosowało    - 14 radnych; 
              „za” - 14 radnych. 
         „przeciw” – 0 radnych 
  „wstrzymał się” - 0 radnych 
  „nie oddanych” – 0 radnych  
  
Uchwała została podjęta.  
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta -przechodzimy do kolejnej uchwały: 
 

c) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sorkwity z tytułu wykonania budżetu za 2022r.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  poprosiła komisje o opinie w  sprawie uchwały: 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji, 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
 
     Głosowało   - 14 radnych; 
              „za” - 14 radnych. 
         „przeciw” – 0 radnych 
  „wstrzymał się” - 0 radnych 
  „nie oddanych” – 0 radnych  
 
Uchwała została podjęta.  
 
 
d- zmiany WPF… 
 
Skarbnik Anna Łuciuk-  poinformowała o zmianach w WPF. Niniejsza uchwała stanowi uaktualnienie 
wieloletniej prognozy finansowej do potrzeb budżetu Gminy Sorkwity. W wieloletniej prognozie 
finansowej Gminy Sorkwity na lata 2023-2032 dokonuje się zmian wynikających z uaktualnienia i 
dostosowania poszczególnych wielkości budżetowych do zmian wprowadzonych w budżecie Gminy na 
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2023 rok, w tym wartości wynikające z zaproponowanej Uchwały Gminy Sorkwity zmieniającej budżet 
w dniu  29 czerwca 2023 roku: W załączniku Nr 1 dokonuje się następujących zmian :zwiększa  się 
dochody ogółem do wysokości 37 034 755,47 zł, w tym zwiększa się dochody bieżące do wysokości               
24 409 921,36 zł; dochody majątkowe pozostałą  bez zmian 12 624 834,11 zł: zwiększa się wydatki 
ogółem do kwoty 40 684 755,47 zł, w tym, zwiększa się  wydatki bieżące do wysokości               
24 414 110,61 zł, zwiększa   się wydatki majątkowe do wysokości 16 270 644,86 zł. 

Zwiększenie   dochodów i wydatków  ogółem  spowodowane jest przede wszystkim  
wprowadzeniem do planu dochodów i wydatków  zmian  dotacji wynikających z decyzji wojewody 
warmińsko - Mazurskiego oraz zmiany  planu dochodów i wydatków w stosunku do wykonania za sześć  
miesięcy2023r.                                                            

W wyniku   zmian     w  planie dochodów   i   wydatków       planowany      deficyt  w  
kwocie 3 650 000,00 zł nie  uległ zmianę, .  również  planowane   kwoty   przychodów   i    
rozchodów  nie uległy  zmianie .  Załącznik   Nr 2 Wykaz przedsięwzięć do WPF   uległ zmianie 
ze względu na usunięcie przedsięwzięć, które w poprzedniej uchwale zostały przeniesione do wykonania 
na 2023r., a mianowicie zadanie pn."Budowa linii oświetlenia ulicznego w Młynniku" oraz 
termomodernizacje budynków Ośrodka Zdrowia w Sorkwitach, Urzędu Gminy w Sorkwitach oraz 
Remizy OSP w Rybnie.  

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  poprosiła komisje o opinie w  sprawie uchwały: 

Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji, 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
 
      Głosowało   - 14 radnych; 
              „za” - 14 radnych. 
          „przeciw” - 0 radnych 

 „wstrzymał się” - 0 radnych 
 „nie oddanych” – 0 radnych  

    
Uchwała została podjęta.  
 
 
e- zmiana budżetu..... 
 
Skarbnik Anna Łuciuk-  poinformowała o zmianach w budżecie.  

 
Budżet Gminy po zmianach wynosi: dochody  37.034.755,47 zł w tym: dochody bieżące - 24.409.921,36 zł, dochody majątkowe 

- 12.624.834,11 zł wydatki -  40.684.755,47 zł w tym : wydatki bieżące -  24.414.110,61 zł   wydatki majątkowe  -  
16.270.644,86 zł 

Deficyt  budżetu gminy w wysokości 3.650.000,00 zł zostanie pokryty przychodami z : lokat bankowych wolnych środków jako 

nadwyżki wolnych środków pieniężnych na  rachunku bieżącym budżetu z lat ubiegłych w kwocie 1.000.000,00 zł , 

 Wolnych środków jako nadwyżki wolnych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczeń 

kredytów i pożyczek z lat ubiegłych w kwocie 2.431.604,33 zł .Spłaty udzielonej w 2022r. pożyczki w kwocie 83.995,67 zł. 

 Wolnych środków jako nadwyżki wolnych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu,  wynikających    z  rozliczenia   

dochodów  i  wydatków   nimi   finansowanych  związanych    ze    szczególnymi  zasadami     wykonywania 

budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie    134.400,00 zł . 

 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały: 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
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Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji, 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
 
     Głosowało    - 14 radnych; 
              „za” - 14 radnych. 
          „przeciw” – 0 radnych 

 „wstrzymał się” - 0 radnych 
 „nie oddanych” – 0 radnych  

 
Uchwała została podjęta.  
 
f- uchwalenia mpzp Pustniki.. 
 
Maria Rolczyńska wyjaśniła Plan obejmuje teren o powierzchni około 7 ha w obrębie geodezyjnym Pustniki. 
Położony jest w odległości ok. 110 m w kierunku zachodnim od zwartej zabudowy wsi Pustniki. Od strony północnej i 
południowej przylega do dróg gruntowych, które łączą się z drogą powiatową nr 1755N. Teren opracowania nie jest 
objęty prawnymi terytorialnymi formami ochrony przyrody. 
Według Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sorkwity teren objęty planem 
znajduje się w strefie T w obszarze Ts o dominującej funkcji turystycznej – na terenach wielofunkcyjnego rozwoju. 
Teren objęty planem ma dostęp do drogi publicznej poprzez drogi wewnętrzne  oraz w granicach planu nie przewiduje 
się inwestycji celu publicznego  należących do zadań własnych gminy. W związku z powyższym plan miejscowy  nie 
wygeneruje dodatkowych obciążeń finansowych dla budżetu gminy.  
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały: 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji, 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
 
     Głosowało    - 14 radnych; 
              „za” - 14 radnych. 
          „przeciw” – 0 radnych 

 „wstrzymał się” - 0 radnych 
 „nie oddanych” – 0 radnych  

 
Uchwała została podjęta.  
 
g- uchwalenia mpzp terenu ośrodka szkoleniowo- wypoczynkowego Borowski Las 
 

Maria Rolczyńska wyjaśniła - Uchwała dotycząca uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
terenu ośrodka szkoleniowo-wypoczynkowego w obrębie Borowski Las, gmina Sorkwity, pod nazwą „Plan Borowski 
Las”, jest zakończeniem procedury rozpoczętej Uchwałą nr XXXI/229/21 Rady Gminy Sorkwity z  dnia 20 sierpnia 
2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
ośrodka szkoleniowo-wypoczynkowego w obrębie Borowski las, gmina Sorkwity, podlega przepisom ustawy z dnia 27 
marca 2003r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Tereny nie będą uzbrajanie przez gminę, więc gmina 
nie poniesie z tego tytułu kosztów. Nie będzie przychodu z opłaty planistycznej, opłaty adiacenckiej oraz wzrostu 
podatków lokalnych. 
 
 
Teren planu obejmuje ok. 5,23 ha i podzielony jest na 8 terenów elementarnych: 

1. 01.Zn, 02.Zn, 03.Zn – tereny zieleni naturalnej; 
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2. 04.R, 05.R, 06.R - tereny rolne; 
3. 07.R/RM – tereny rolne z dopuszczeniem zabudowy zagrodowej; 
4. 08.KX – tereny ciągów pieszo-jezdnych; 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały: 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji, 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
 
     Głosowało    - 14 radnych; 
              „za” - 14 radnych. 
          „przeciw” – 0 radnych 

 „wstrzymał się” - 0 radnych 
 „nie oddanych” – 0 radnych  

 
Uchwała została podjęta.  
 
h- wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej obręb Sorkwity 
 
Maria Rolczyńska wyjaśniła- Przedmiotem niniejszej uchwały jest wyrażenie zgody na zbycie w drodze 
bezprzetargowej części nieruchomości gruntowej o powierzchni 0,0943 ha stanowiącej własność Gminy Sorkwity, 
położonej w obrębie Sorkwity  opisanej w ewidencji gruntów i budynków jako działka 9, z przeznaczeniem na 
poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej działki tj. 8/1 i 8/2 , obręb Sorkwity. Działka 
będąca przedmiotem sprzedaży stanowi drogę wewnętrzną prowadzącą do działki 8/1 i nie może być sprzedana jako 
działka samodzielna. Właściciel działek 8/1 i 8/2 zainteresowany nabyciem złożył stosowny wniosek o nabycie 
przedmiotowej nieruchomości w drodze bezprzetargowej. W/w działka od wielu lat wykorzystywana jest jako grunt 
rolny.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały: 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji, 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
 
     Głosowało    - 14 radnych; 
              „za” - 14 radnych. 
          „przeciw” – 0 radnych 

 „wstrzymał się” - 0 radnych 
 „nie oddanych” – 0 radnych  

 
Uchwała została podjęta.  
 
i-określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego  
 
Ustawą z dnia 29 marca 2023r. o zmianie ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie oraz niektórych innych 
ustaw wprowadzono zmiany, które wejdą w życie w dniu 22 czerwca 2023 r., nadając nowy charakter funkcjonowaniu 
zespołów i grup pracujących w obszarze przeciwdziałania przemocy. 
Najważniejsze zmiany 
 
1. Diagnozowanie przemocy w oparciu o jej nową definicję i zakres („przemoc domowa zamiast w rodzinie”). 
2. Pomoc dla osób doznających przemocy – nowe formy wsparcia. 
3. Odziaływania korekcyjno-edukacyjne i psychologicznoterapeutyczne wobec osób stosujących przemoc 
4. Nowe zadania w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie w gminie, powiecie i województwie. 
5. Nowe wymogi wobec osób kierujących specjalistycznymi ośrodkami wsparcia dla ofiar przemocy w rodzinie. 
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6. Działalność zespołu interdyscyplinarnego (ZI) 
7. Działanie dotychczasowych grup roboczych na działanie grup diagnostyczno-pomocowych (GDP) 
8. Procedura „Niebieskie Karty” – zmiany dotyczące właściwości miejscowej w prowadzeniu procedury, wyłączenie ZI 
lub jego członków oraz warunki wszczęcia i zakończenia procedury NK. 
Wraz z wejściem w życie znowelizowanej ustawy należy powołać nowe zespoły interdyscyplinarne. A co za tym idzie, 
dotychczasowe ZI oraz grupy robocze zostaną zniesione. 
Wobec powyższego przyjęcie przedłożonej Uchwały wynika z przepisów prawa i jest konieczne w celu zapewnienia 
mieszkańcom gminy pomocy w sytuacji doświadczania przemocy domowej 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta poprosiła komisje o opinie w sprawie uchwały: 
Komisja Budżetowa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Rolnictwa – pozytywnie opiniuje; 
Komisja Edukacji – pozytywnie opiniuje. 
  
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - otworzyła dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji, 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
 
     Głosowało    - 14 radnych; 
              „za” - 14 radnych. 
          „przeciw” – 0 radnych 

 „wstrzymał się” - 0 radnych 
 „nie oddanych” – 0 radnych  

 
Uchwała została podjęta.  
 
 
Dot.pkt. 8 Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Radna Maria Gałązka- poprosiła o podjęcie działań w sprawie wilków i szkód jakie wyrządzają.  
 
Radny Zygmunt Duda- zgłosił wniosek o wstawienie szyby w tablicy ogłoszeń w Rybnie, oraz aby z funduszu dróg 
poPGR dołączyć do wniosku o remont  ulice Ogrodową i Kwiatową w Rybnie .  
 
Radny Stanisław Ochnik-zgłosił aby wystąpić z pismem do PZD o wycięcie zakrzaczeń i poboczy przy drogach 
powiatowych.  
 
Radny Manfred Zembowski- zgłosił aby do PDZ dopisać drogę w Kierunku Borek Wielkich-  sprawa zakrzaczeń i 
poboczy oraz do funduszu dróg poPGR drogę w Janiszewie w kierunku bloków.  
 
Dot.pkt.9-odpowiedzi 
 
Wójt udzielił odpowiedzi – 7 lipca ma odbyc się spotkanie z wójtami z sąsiednich gmin w sprawie wilków o godz. 11, 
na które mogą także przyjść osoby , które poniosły szkody wyrządzone przez wilki.  
 
 
Dot.pkt.10  Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami 
 
Od ostatniej sesji na której została przedstawiana informacja wójta wydano 9  zarządzeń  i przygotowano 9 projektów 
uchwał. 
 
Kolejno Wójt uczestniczył w: 
 
28.05- pikniku rodzinnym Przedszkola Słoneczko w Warpunach 
29.05- podpisaniu umowy w WFOŚ iGW w Olsztynie w sprawie zwalczania barszczu Sosnowskiego oraz spotkaniu z 
dyrektorami szkół z gminy Sorkwity 
31.05- naradzie z firmą w sprawie oczyszczalni ścieków w Sorkwitach 
01.06- zgromadzeniu LGD Mazurskie Morze 
02.06- otwarciu Mazurskiej Pętli Rowerowej oraz rozmowach sorkwickich 
03-04.06- uroczystości 650-lecia Warpun 
04.06- pikniku rodzinnym przedszkola Słoneczko w Sorkwitach oraz Dniu dziecka w Jędrychowie 
06.06-30-leciu WFOŚ i GW oraz spotkaniu organizacyjnym Festiwalu Kultury Mazurskiej 
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07.06- spotkaniu Powiatowej Rady Rynku Pracy, 15-leciu Uniwersytetu III wieku oraz zebraniu sołeckim w Maradkach, 
12.06- walnym zgromadzeniu rady nadzorczej ZGK Sp z o.o Warpuny 
17.06- wojewódzkich zawodach MDP w Mrągowie 
20.06- zebraniu Stowarzyszenia Bogactwo Mazur 
22.06- zakończenie roku 6-latków w Przedszkolu Słoneczko w Warpunach oraz zebraniu wiejskim w Choszczewie 
23.06- zakończeniu roku szkolnego w SP Sorkwity, Warpuny 
24.06- XVIII spotkaniu Integracyjnym Samorządów Powiatu Mrągowskiego  
 
 
 
Dot.pkt11 Sprawy różne 
 
Radny Zygmunt Duda zgłosił aby zamontować barierkę przy schodach Izby Regionalnej w Rybnie 
 
 
Dot.pkt.12 Zamknięcie sesji  
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta zamykam LII Sesję Rady Gminy Sorkwity. 
 
 
 Protokół sporządziła:                                                                                                      
Magdalena Krawczyk 
 

Przewodnicząca Rady Gminy                                                                                     
Mariola Plichta 


